
PROTOKÓŁ NR 16/2022  

Z POSIEDZENIA KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA, PORZĄDKU PUBLICZNEGO I 

OCHRONY PRZECIWPOŻAROWEJ 

z dnia 21 lutego 2022 r.  

 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – radny p. Łukasz Miętek. Komisja odbyła się w 

Urzędzie Gminy Wieliszew. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

O godz. 16.10 Przewodniczący  powitał członków komisji oraz zaproszonych gości. W 

posiedzeniu uczestniczyło troje członków komisji. 

1. Łukasz Miętek 

2. Grzegorz Bieńkowski 

3. Renata Gostkowska-Maczuga 

4. Bartłomiej Trzaskoma 

5. Krystyna Wesołowska 

 

W posiedzeniu uczestniczyli również: 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska 

Sekretarz Gminy – p. Agnieszka Mitjans-Szałapska 

Inspektor ds. Obronnych i Obrony Cywilnej – p. Wiesław Żbikowski 

Komendant Komisariatu Policji w Wieliszewie – p. Marek Browalski 

Zastępca Kierownika Inspektor Referatu Organizacji i Informacji – p. Aneta Szkolniak 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że porządek posiedzenia został zamieszczony 

w systemie e-sesja.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Wieliszewie z działalności 

Komisariatu za 2021 rok. 

4. Opiniowanie projektu uchwały na sesję Rady Gminy.  

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki głosowania: 



ZA (5) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

Ad. 3. Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Wieliszewie z 

działalności Komisariatu za 2021 rok. 

Głos zabrał nowy Komendant Komisariatu Policji w Wieliszewie – p. Marek Browalski, 

który przedstawił się i poinformował, iż przeszedł na to stanowisko z Komisariatu Policji w 

Jabłonnie, gdzie był Zastępcą Komendanta.  

Ocena Stanu Bezpieczeństwa na terenie działania Komisariatu Policji w Wieliszewie za 

2021 rok stanowi załącznik do protokołu. 

Komenda Policji w Wieliszewie ma 22 etaty policyjne, 2 etaty komendanta i zastępcy. 

Komenda zatrudnia kilku młodych policjantów w trakcie szkoleń, brak jednej osoby w 

dochodzeniówce – zatrudnione są dwie osoby. Od tego roku komisariat znowu prowadzi 

sprawy o wykroczenia (jednoosobowe stanowisko). Udało się już podpisać w tym roku 

porozumienie na 30 tysięcy złotych na służby ponadnormatywne, które ruszają już w tym 

miesiącu. Komendant zwrócił się z prośbą o dofinansowanie samochodu – radiowozu w 

kwocie 60 tysięcy złotych (segment C) – oznakowane kombi. Przewodniczący Komisji 

zapytał o możliwość zakupu dwóch samochodów na zasadzie warunku dofinansowania 

zakupu pod warunkiem zakupu jednego tylko z funduszu policyjnego. Komendant 

poinformował, iż zakup dokonywany jest przez Komendę Główną przy sponsoringu 

samorządów, pojazd współfinansowany przez dany samorząd jeździ tylko w danej gminie. 

W naszej gminie jest 6 radiowozów, wszystkie są współfinansowane przez samorząd, 

przy wielkości naszej gminy i stanie bazy sprzętowej nie widać większej potrzeby i 

możliwości zakupu większej ilości pojazdów. Radna p. Renata Gostkowska-Maczuga 

zapytała o możliwość zaangażowania policjantów w działania gminy (np. kontrole 

gospodarki odpadami) w ramach godzin ponadnormatywnych. Komendant zadeklarował 

otwarcie na tego typu współdziałanie, np. w celu kontroli popiołu po spalaniu czy 

problemów z odpadami w ramach zarówno służby ponadnormatywnej jak i działań 

bieżących. Radny p. Grzegorz Bieńkowski zapytał o zatrudnionych dzielnicowych, 

Komendant poinformował, iż bez zmian jest dwóch – jeden w rejonie Wieliszew, Michałów 

Reginów, Łajski, drugi pozostałe wsie w naszej gminie.   

 

Przewodniczący podziękował p. Komendantowi za udział w posiedzeniu komisji, po czym 

p. Komendant pożegnał się i opuścił posiedzenie. 

 

Ad. 4.  Opiniowanie projektu uchwały na sesję Rady Gminy w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom 

ochotniczych straży pożarnych, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, niezależnie od wynagrodzenia 

Głos zabrał Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki, który podkreślił, iż w związku z wejściem w 

życie z dniem 1 stycznia 2022 roku ustawy z dnia 17 grudnia 2021 roku o ochotniczych 

strażach pożarnych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2490), konieczne jest przyjęcie nowej uchwały 

analogicznej do Uchwały Nr XXXVII/371/2021 Rady Gminy Wieliszew z dnia 30 listopada 

2021 roku w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla Ochotniczych 

Straży Pożarnych ze zmienioną podstawą prawną. Uchwała wejdzie w życie od 1 stycznia 

2022 r.  



Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom 

ochotniczych straży pożarnych, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, niezależnie od wynagrodzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki głosowania: 

ZA (5) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że projekty protokołów zamieszczone zostały 

w systemie e-sesja.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej z dnia 19.01.2022 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki głosowania: 

ZA (5) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Łukasz Miętek, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

 

Ad. 6. Sprawy różne.  

W sprawach różnych wyrażono uznanie dla sprawnych działań strażaków na terenie 

naszej gminy, współpracy mieszkańców, a także wymieniono spostrzeżenia związane ze 

szkodami spowodowanymi przez huragan podczas ostatniego weekendu. Problematyczne 

było korzystanie z telefonów, a dodzwonienie się na telefon alarmowy było prawie 

niemożliwe. Poruszono też temat możliwości zabezpieczenia racji żywnościowych na 

potrzeby strażaków, p. Wiesław Żbikowski dokona rozeznania w tym zakresie. 

 

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 17.00 Przewodniczący posiedzenia podziękował członkom komisji za udział i 

zakończył posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji 

Aneta Szkolniak    Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego  

       i Ochrony Przeciwpożarowej 

        Łukasz Miętek 

 

 

 


